# Response 回應

### Tell It to the Nations

傳給萬邦

Arranged by Keith Christopher

CCLI #144714

### We've a story to tell to the nations That will turn their hearts to the right

我們有一故事傳給萬邦能使人心回轉歸正

A story of truth and mercy A story of peace and light A story of peace and light

> 這故事真實又美妙 滿有平安與光明 滿有平安與光明

## For the darkness shall turn to dawning And the dawning to noonday bright

因黑夜必要轉為晨光 到正午更顯得輝煌

# And Christ's great kingdom Will come to earth The kingdom of love and light

基督國度就降臨地上全地充滿愛與光

### I love to tell the story Of unseen things above

我愛傳講主福音傳講天上妙事

### Of Jesus and His glory Of Jesus and His love

傳講耶穌愛罪人傳講祂為人死

### I love to tell the story Because I know 'tis true

我愛傳講主福音福音是神大能

It satisfies my longings As nothing else can do

> 能救罪人免沉淪 能叫死人得生

## I love to tell the story 'Twill be my theme in glory

我愛傳講主福音傳講老舊的福音

### To tell the old, old story Of Jesus and His love

傳講耶穌愛罪人傳講耶穌救恩

There's a call comes ringing
O'er the restless wave
Send the light, send the light

人生洶湧海上 傳來呼救聲 快發光 快發光 There are souls to rescue
There are souls to save
Send the light, send the light

多少靈魂苦盼 耶穌的救恩 快發光 快發光

### Send the light the blessed gospel light Let it shine from shore to shore

快發光 發出福音真光讓真光普照四方

### Send the light the blessed gospel light Let it shine forevermore

快發光 發出福音真光 讓真光永遠照亮

### Send the light the blessed gospel light Let it shine from shore to shore

快發光 發出福音真光讓真光普照四方

### Send the light the blessed gospel light Let it shine forevermore

快發光 發出福音真光 讓真光永遠照亮

### Let it shine forevermore Let it shine forevermore

讓真光永遠照亮 讓真光永遠照亮

#### Forevermore

永遠照亮